
ZAPISNIK 

3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec, ki je bila 17.3.2023 ob 18:00 uri, v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Miha Štajner, Anton Gramc, Damjana Pirc, Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, 

Martin Metelko 

Ivačič Slavica – tajnica KS Studenec 

Odsotni člani sveta :  

/ 

Sejo vodi: Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

 

AD 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             

2. Pregled zapisnika 2. redne seje sveta z dne 27.12.2022 

3. Potrditev zaključnega računa za leto 2022  

4. Tekoča dela v KS  

5. Razno 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja:  8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 



 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje z dne 27.12.2022 

Ga. Ivačič poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 

Sklep: 

Pripomb na zapisnik  2. redne seje z dne 27.12.2022 ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na spletni 

strani Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8 ) 

Sklep sprejet. 

AD3 

Potrditev zaključnega računa za leto 2022 
 

 
G. predsednik na kratko predstavi povzetek zaključnega računa za leto 2022. Člani sveta so že 
med letom podrobno seznanjeni z delovanjem KS, predsednik da na glasovanje ali se zaključni 
račun za leto 2022 potrdi. Člani sveta  sprejmejo naslednji : 
 

Sklep: 

Zaključni račun, za leto 2022 za Krajevno skupnost Studenec, se potrdi v predlagani obliki. Na Občino 

Sevnica bo poslan sklep o potrditvi. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8 ) 

Sklep sprejet. 

 

     

AD 4 

Tekoča dela 

Predsednik KS Uroš Gorenc  informira člane svete in jih povabi k razpravi: 

G. Gorenc predstavi pismo Sveta staršev POŠ Studenec, z njihovimi zahtevami in sicer po telovadnici, 

razširitev vrtca, ureditev avtobusnega postajališča….. v krajši debati se člani sveta strinjajo, da se ideje 

podprejo in da bo tudi KS pomagala pri čimboljši realizaciji, g. Janc pojasnjuje, da bi igralnica že lahko 

bila, vendar zaradi nestrinjanja staršev ni prišlo do realizacije, pri avtobusnem postajališču je problem 

kje ga postaviti, kajti potrebujemo soglasja lastnikov zemljišča, potrebno je ugotoviti število otrok 



- Iz strani Občine je obljubljeno, da se bodo umestile talne oznake na cestišče in sicer pri šoli in 

Gostišču Janc 

- G. Janc v nadaljevanju pojasni, da vsi projekti, ki so na ravni Občine , so v planu občinskega 

sveta 

- G. Bizjak informira, da je bil narejen ogled za solarne luči, ogled bodo opravili še pristojni iz 

Občine, upajo na realizacijo v letošnjem letu 

- G. Metelko – v Hudem brezju – škarpa - še kar potekajo dogovori z lastniki zemljišč 

- G. predsednik pove, da se Izvajajo  tekoče aktivnosti, redno se poravnavajo obveznosti 

- V teku je pridobivanje dokumentacije za cesto proti naslovu Arto 1 

- Opravljen je bil pogovor z predstavnikom Komunale Sevnica glede postavitve ekološkega otoka 

za Zgornje Brezovo, potrebno ugotoviti koliko gospodinjstev bi to bilo ali bi bila mogoče rešitev 

z dodatnimi kantami – lahko je tudi predlog za participativni proračun 

- G. Lisec pove, da na Osredku potrebujejo gramoz, prav tako bi ga potrebovali na Artu, podan 

predlog, da bi se opravil razgovro z lastnikom peskokopa, če je možno dobiti gramoz 

brezplačno, tako je bilo že v preteklosti 

- Podan predlog za tablo za plakatiranje na Osredku in Hudo Brezje 

- V Roviščah – hišna št.14, ogled križišča, ponudba za izvajalca za asfaltacijo v teku, potrebno je 

sklicati sestanek krajanov zaradi soglasij lastnikov zemljišč 

- Izbira ponudnika za izvajaje del – fasada na gasilskem domu 

- G. Janc pove, da so vsa delujoča društva podala poročilo o delu za leto 2022 in se javila na 

razpis sredstev za leto 2023 

- G. Janc pove , da je potrebno narediti še iz prejšnjega mandata in sicer asfaltacija proti 

Pavkovič, postavitev ekološkega otoka na Artu – dosežen dogovor z lastniki zemljišč šli bodo v 

izvedbo projekta 

- G. Gorenc pojasni kaj je participativni proračun in pozove člane sveta, da oddajo svoje predloge 

-  

         AD 5 

 

 Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 19:25  uri. 

 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

               Ivačič Slavica                                                                                             Uroš Gorenc 


